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ОБЩИНСКИ СЪВЕТ – гр.К А Р Н О Б А Т 

 

П Р О Т О К О Л 

№ 4 

 

        На 28 декември 2023 година се проведе ЧЕТВЪРТОТО ЗАСЕДАНИЕ на 

Общински съвет – Карнобат. 

        От общия брой 21 общински съветници присъстваха 19, което се установи 

от присъствения списък. 

 Председателят на Общинския съвет –  Карнобат, Маргарита Стаматова 

съобщи, че Общинския съвет има необходимия кворум, заседанието е законно и 

може да взема решения. 

МАРГАРИТА СТАМАТОВА –  Това е проекта за дневен ред, който ви 

беше раздаден предварително. В проекта за дневен ред бяха включени три точки, 

които бяха разгледани от постоянните комисии и две допълнителни точки, които 

включихме малко преди предходното заседание, предвид почивните дни не е 

проведено заседание на комисиите, но ви предлагам да бъдат включени в дневния 

ред, а именно като четвърта и пета точка:   

ДОКЛАДНА ЗАПИСКА от Георги Димитров – Кмет на Община 

Карнобат, относно: ДАВАНЕ НА СЪГЛАСИЕ ОТ ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ЗА 

РАЗРЕШЕНИЕ ЗА ИЗРАБОТВАНЕ НА ПУП-ПАРЦЕЛАРЕН ПЛАН И ПРЕДВАРИТЕЛНО 

СЪГЛАСИЕ ЗА ПРЕМИНАВАНЕ НА ТРАСЕ НА „ВЪНШНО КАБЕЛНО ЕЛ. ЗАХРАНВАНЕ  

ЗА ФЕЦ ОТ ПОЗЕМЛЕНИ ИМОТИ С ИДЕНТИФИКАТОРИ 10625.86.2 И 10625.86.330 С. 

ВЕНЕЦ, ПРОМИШЛЕН КОМПЛЕКС „ЦЕРКОВСКИ“, М.“ГИНДЕВ ЧИФЛИК“ ДО 

ПОДСТАНЦИЯ В ПИ С ИДЕНТИФИКАТОР 20448.46.1 ПО КК И КР НА С.ДЕВЕТИНЦИ, 

ОБЩИНА КАРНОБАТ“Вх.№  22/21.12.2023г. 

 ДОКЛАДНА ЗАПИСКА от Георги Димитров – Кмет на Община 

Карнобат, относно: ДАВАНЕ НА СЪГЛАСИЕ ОТ ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ЗА 

РАЗРЕШЕНИЕ ЗА ИЗРАБОТВАНЕ НА ПУП-ПАРЦЕЛАРЕН ПЛАН И ПРЕДВАРИТЕЛНО 

СЪГЛАСИЕ ЗА ПРЕМИНАВАНЕ НА ТРАСЕ НА „ВЪНШНО КАБЕЛНО ЕЛ. ЗАХРАНВАНЕ 

20KV ЗА ФЕЦ ОТ УПИ І, КВ.8 ПО ПУП НА ГАРА ЦЕРКОВСКИ ДО ПОДСТАНЦИЯ В ПИ С 

ИДЕНТИФИКАТОР 20448.46.1 ПО КК И КР НА С. ДЕВЕТИНЦИ, ОБЩИНА 

КАРНОБАТ“Вх.№  23/21.12.2023г. 

Входирането на тези предложения в Общинския съвет е направено 

своевременно, съответно същите ви бяха изпратени, като на предходното 

заседание на съвета коментирахме същите, но поради продължителните почивни 

дни не можахме да проведем заседание на ПК. Но всички своевременно са 

запознати с предложенията. 

Имате ли някакви възражения тези две предложения да бъдат включени в 

дневния ред? Няма.  Имате ли допълнения и предложения по дневния ред. Ако 

няма, преминаваме към гласуване -  който е съгласен  с така предложения проект 

за дневен ред, ведно с допълнителните точки, моля да гласува. 
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        След гласуване общинските съветници с 19 гласа „ЗА”,  0 глас „Против“,  0 

гласа „Въздържал си“  приеха следния 

 

Д Н Е В Е Н      Р Е Д: 

   

         1. ДОКЛАДНА ЗАПИСКА от Георги Димитров – Кмет на Община 

Карнобат, относно: ОДОБРЯВАНЕ НА ПЛАН – СМЕТКА ЗА ГОДИШНИЯ 

РАЗМЕР ЗА ПРИХОДИТЕ И НЕОБХОДИМИТЕ РАЗХОДИ НА ОБЩИНА 

КАРНОБАТ ЗА ДЕЙНОСТИТЕ ПО УПРАВЛЕНИЕ НА ОТПАДЪЦИТЕ ЗА 2024 

ГОД.  Вх.№ 15/14.12.2023г. 

2. ДОКЛАДНА ЗАПИСКА от Георги Димитров – Кмет на Община 

Карнобат, относно: ПРИЕМАНЕ НА НАРЕДБА ЗА ИЗМЕНЕНИЕ НА НАРЕДБА ЗА 

ОПРЕДЕЛЯНЕТО И АДМИНИСТРИРАНЕТО НА  МЕСТНИТЕ  ТАКСИ  И ЦЕНИ  НА 

УСЛУГИ  НА ТЕРИТОРИЯТА НА ОБЩИНА КАРНОБАТ. Вх.№  17/15.12.2023г. 

          3. ДОКЛАДНА ЗАПИСКА от Георги Димитров – Кмет на Община 

Карнобат, относно: ОДОБРЯВАНЕ НА ПУП – ПЛАН ЗА РЕГУЛАЦИЯ И ЗАСТРОЯВАНЕ 

/ПРЗ/ В ОБХВАТ: ПОЗЕМЛЕНИ ИМОТИ С ИДЕНТИФИКАТОРИ 36525.149.417; 

36525.151.420; 36525.151.421; 36525.151.422; 36525.151.423 И 36525.151.567 ПО КККР НА 

ГР.КАРНОБАТ, С ЦЕЛ ПРОМЯНА ПРЕДНАЗНАЧЕНИЕТО НА ИМОТИТЕ В  „КАРИЕРА“ ЗА 

ДОБИВ НА ПОДЗЕМНИ БОГАТСТВА – СТРОИТЕЛНИ МАТЕРИАЛИ – АНДЕЗИТОВИ 

ТУФИ – І (ПЪРВИ ЕТАП) Вх.№  20/19.12.2023г. 

 4. ДОКЛАДНА ЗАПИСКА от Георги Димитров – Кмет на Община 

Карнобат, относно: ДАВАНЕ НА СЪГЛАСИЕ ОТ ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ЗА 

РАЗРЕШЕНИЕ ЗА ИЗРАБОТВАНЕ НА ПУП-ПАРЦЕЛАРЕН ПЛАН И ПРЕДВАРИТЕЛНО 

СЪГЛАСИЕ ЗА ПРЕМИНАВАНЕ НА ТРАСЕ НА „ВЪНШНО КАБЕЛНО ЕЛ. ЗАХРАНВАНЕ  

ЗА ФЕЦ ОТ ПОЗЕМЛЕНИ ИМОТИ С ИДЕНТИФИКАТОРИ 10625.86.2 И 10625.86.330 С. 

ВЕНЕЦ, ПРОМИШЛЕН КОМПЛЕКС „ЦЕРКОВСКИ“, М.“ГИНДЕВ ЧИФЛИК“ ДО 

ПОДСТАНЦИЯ В ПИ С ИДЕНТИФИКАТОР 20448.46.1 ПО КК И КР НА С.ДЕВЕТИНЦИ, 

ОБЩИНА КАРНОБАТ“Вх.№  22/21.12.2023г. 

5. ДОКЛАДНА ЗАПИСКА от Георги Димитров – Кмет на Община 

Карнобат, относно: ДАВАНЕ НА СЪГЛАСИЕ ОТ ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ЗА 

РАЗРЕШЕНИЕ ЗА ИЗРАБОТВАНЕ НА ПУП-ПАРЦЕЛАРЕН ПЛАН И ПРЕДВАРИТЕЛНО 

СЪГЛАСИЕ ЗА ПРЕМИНАВАНЕ НА ТРАСЕ НА „ВЪНШНО КАБЕЛНО ЕЛ. ЗАХРАНВАНЕ 

20KV ЗА ФЕЦ ОТ УПИ І, КВ.8 ПО ПУП НА ГАРА ЦЕРКОВСКИ ДО ПОДСТАНЦИЯ В ПИ С 

ИДЕНТИФИКАТОР 20448.46.1 ПО КК И КР НА С. ДЕВЕТИНЦИ, ОБЩИНА 

КАРНОБАТ“Вх.№  23/21.12.2023г. 

                                                                                                     

          ПО ПЪРВА ТОЧКА ОТ ДНЕВНИЯ РЕД:  ДОКЛАДНА ЗАПИСКА от 

Георги Димитров – Кмет на Община Карнобат, относно: ОДОБРЯВАНЕ НА 

ПЛАН – СМЕТКА ЗА ГОДИШНИЯ РАЗМЕР ЗА ПРИХОДИТЕ И 

НЕОБХОДИМИТЕ РАЗХОДИ НА ОБЩИНА КАРНОБАТ ЗА ДЕЙНОСТИТЕ 

ПО УПРАВЛЕНИЕ НА ОТПАДЪЦИТЕ ЗА 2024 ГОД.  Вх.№ 15/14.12.2023г. 
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 МАРГАРИТА СТАМАТОВА – Имате материалите и докладната. 

Вносителя има ли нещо, което да добави? 

 ГЕОРГИ ДИМИТРОВ – Нямам какво да добавя освен това, че цифрата 

която е записана за дофинансиране всъщност зависи от решенията и по втора 

точка от дневния ред – изменението на Наредбата. Ако не вдигнем промилите за 

жилищни сгради с „1“ това означава, че дофинансирането  ще  остане с 230 хил. 

лв. по малко.   

 МАРГАРИТА СТАМАТОВА – Докладната записка беше обсъждана в 

заседание на постоянната комисия и становището на комисията е положително, 

макар и не единодушно. /чете становището/. Имате думата за мнения, въпроси, 

становища по проекта за дневен ред.  

 МИРОСЛАВ СПАСОВ - Уважаема г-жо Председател,  уважаеми г-н 

Димитров, уважаеми дами и господа общински съветници, ние обсъждахме на 

комисия тази точка от дневния ред. Комисията подкрепи докладната записка на 

г-н Димитров. Аз само ще маркирам някои особености, като няма да правя 

конкретни други предложения, свързани с промили и други цифри. Като цяло 

такса битови отпадъци се заплаща от физическите и юридическите лица, както за 

поддържането на чистотата в общината площите и зелените пространства на 

територията на общината. Размерът на такса битови отпадъци се определят за 

трите компонента, които споменах поотделно. Днес на нас ни се предлага да 

увеличим размера на такса битови отпадъци - съответно за жилищните имоти от 

2,4 промила на 3,4 промила за град Карнобат и от 7 промила на 8 промила за 

останалите населени места. Въпросът тук е, какво бихме постигнали с това 

увеличение, ще се повиши ли качеството на услугите по чистотата, 

сметосъбирането и сметоизвозването, защото така или иначе нашата сметка е по 

принцип не дофинансирана.  Това не е от сега. Бихме постигнали горните цели 

ако увеличим размера на такса битови отпадъци, с желаните 200 000 лв. А да 

останат близо 400 000 лв. не дофинансиране или за дофинансиране от Общината.  

 Ние тези сметки и този разговор сме го водили не еднократно в 

предходния състав на общинския съвет, често сме влизали в спорове, и накрая 

решение винаги си е намирало така или иначе. Апелът ми е като гласуваме да 

внимаваме да не вземам днес несправедливи решения. Ще ви кажа и защо - 

моделът на изчисляване на такса битови отпадъци в Република България, като 

цяло сегашния модел е изцяло порочен, той е продиктуван от липсата на 

реформи на години в сферата на екологията, опазването на околната среда и в 

редица свързани с тях системи. Истината е, че дори и да увеличим днес размерът 

на такса битови отпадъци това няма да допринесе в по-голяма степен 

задоволяване нуждите на общината. Още повече, че от първи януари 25-та 

година ще трябва да се  нагодим на новия модел за определяне такса на битови 

отпадъци, а именно замърсителят плаща. Ние ще говорим през годината 24 за 

този модел и така, когато ние днес увеличим размера на такса битови отпадъци в 
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номинална стойност ще натоварим, според мен несправедливо една категория 

социална група, да речем, която през 2025 година ще трябва да плаща по-малко 

отколкото са плащали 2024 година. Бих могъл да дам един пример, да 

илюстрирам възрастни семейства с един човек те не генерират отпадъци така 

или иначе. Сам член на семейство няма как да генерира толкова отпадъци, както 

едно семейство, което е в друг социален статус.  Затова моят апел към 

ръководството на общината е да се води активна информационна кампания, в 

местните медии, в социалните мрежи, какво предстои в сферата на екологията и 

чистотата след първи януари 2025 година. Тази кампания трябва да се води 

ежеседмично, за да се заостри вниманието на населението, и то да бъде 

подготвено за новите реалности. Иначе по план сметката по изчисленията 

адмирации,  екипът си е свършил перфектно работата. Благодаря! 

 ГЕОРГИ ДИМИТРОВ - Явно, че вървят първа и втора точка комплект 

просто не може едното без другото. Г-н Спасов е прав - несправедливо е 

плащането на такса смет, по принцип една такса трябва да включва всички 

разходи, реално извършени разходи за осъществяването на която и да е услуга и 

тая е най – несправедливата. Другата несправедлива е водата, и там сме на 

солидарна цена, а водата в Черково идва гравитачно, а в Руен се изпомпва до 

балкана. При такса смет и битови отпадъци бизнеса носи жилищните сгради, 

Карнобат носи селата на гръб. Дори и това, което предлагаме в момента пак е 

несправедливо, защото натоварваме с 1 промил града, но в града данъчните  

оценки с пъти по-високи от тези в селата. Тук в тази сметка нямаме кой знае 

какви резерви г-н Спасов, те покриват разходите ни за насъщния, корекцията 

идва заради минималните работни заплати, тоя отрасъл са почти на минимума, и 

пътни разходи  - малко увеличение на винетни такси, ТОЛ такси, горива. Аз не 

знам какво ще стане догодина за тази дейност. В повечето европейски страни, 

тази седмица случи се да си подарим една екскурзия до Рим, като видях какво е 

там, ние сме буквално злато, там е заровено, улиците са залети, в същото време 

във Виена е различно, изключително чисто. Критерия за чисто е различен в 

различните европейски страни. Основното което за сега нямаме и много трудно 

ще постигнем това е възпитанието на хората.  Тази година е ясна, ако приемем 

Наредбата ще дофинансираме малко. Ние трябва да извадим от парите, които са 

за детски ясли и други, за да ги дадем тук. Аз искам да кожа, че в момента ние 

нямаме друг полезен ход, освен да гласуваме тия двата документа. Но 

отговорността ни е много голяма, за следващата година да подготвим и със 

медийни компании да обясним на хората, защо това се прави, защото в противен 

случай ние ще затънем в боклуци. И го казвам това, защото това не е работа само 

на общинска администрация, тя е изпълнителя но трябва да намерим най 

удачната форма, да бъдем разбрани от хората, защото става въпрос за начина и 

качеството ни на живот, на всички за цялата община. Благодаря. 
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 МАРГАРИТА СТАМАТОВА – Колеги, имате думата за въпроси, 

становища по предложения проект за решение.  Няма. Искам да обявя 

становището на постоянната комисия /чете становището/. Ако няма въпроси, 

преминаваме към гласуване на проекто- решенията. 

 Който е съгласен с така предложеното проекто решение по докладната 

записка, моля да гласува. 

  След  гласуване общинските съветници с  16 гласа „ЗА“,  0 „Против“ и 3 

гласа „Въздържал се“  приеха следното 

 

Р Е Ш Е Н И Е: 

 

1.На основание чл. 21, ал.1, т.23 от ЗМСМА във връзка с чл.66, ал.1 от 

ЗМДТ, чл.16, ал.1 от Наредба за определянето и администрирането на местните 

такси и цени на услуги на територията на община Карнобат, Общински съвет – 

Карнобат приема План-сметка за приходите и необходимите разходи по чл.66, 

ал.1 от ЗМДТ за община Карнобат за 2024 год.: 
 

 ПЛАН-СМЕТКА 

за приходите и необходимите разходи 

на Община Карнобат за дейностите по управление на отпадъците 

за 2024 год. 

 

Лева 

I. ОБЩО ПРИХОДИ, в т.ч. 2 346 977 

1. Приходи за 2024 год. от такса „Битови отпадъци” 1 685 000 

2. Трансфер от РИОСВ /прех. остатък от глоби/  31 590 

3. Приходи от такси ПСО 15 000 

4. Дофинансиране със собствени приходи  615 387 

II. ОБЩО РАЗХОДИ, в т.ч. 2 346 977 

1. Събиране на битовите отпадъци и транспортирането им 

съоръжения и инсталации за тяхното третиране 

885 589 

2. Проучване, проектиране, изграждане, поддържане, 

експлоатация, закриване и мониторинг на депата за битови 

отпадъци или други инсталации или съоръжения за 

обезвреждане, рециклиране и оползотворяване на битови 

отпадъци, в т.ч и разходите за обезвреждане чрез депониране на 

регионалното депо и както и тези по чл.60 и чл.64 от ЗУО 

1 060 400 

3. Почистване на уличните платна, площадите, алеите, парковете и 

другите територии от населените места предназначени за 

обществено ползване 

400 988 

4. Наличност към 31.12.2024 година 0 

5. ОБЩО РАЗХОДИ плюс наличност към 31.12.2024 г. 2 346 977 
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ПО ВТОРА ТОЧКА ОТ ДНЕВНИЯ РЕД:  ДОКЛАДНА ЗАПИСКА от 

Георги Димитров – Кмет на Община Карнобат, относно: ПРИЕМАНЕ НА 

НАРЕДБА ЗА ИЗМЕНЕНИЕ НА НАРЕДБА ЗА ОПРЕДЕЛЯНЕТО И 

АДМИНИСТРИРАНЕТО НА  МЕСТНИТЕ  ТАКСИ  И ЦЕНИ  НА УСЛУГИ  НА 

ТЕРИТОРИЯТА НА ОБЩИНА КАРНОБАТ. Вх.№  17/15.12.2023г. 

  МАРГАРИТА СТАМАТОВА – Имате материалите и докладната. 

Вносителя има ли нещо, което да добави? Няма. Искам да обявя положителното 

становището на постоянната комисия /чете становището/. Колеги, имате ли нещо 

да споделите по докладната записка по изменението на наредбата? Няма. 

Преминаваме към гласуване на проекто-решенията,  като гласуването е 

поименно.  

 Който е съгласен с така предложеното проекто-решение по докладната 

записка, моля да гласува. 

  Списъка с  гласуването е приложен към материалите на протокола/  

  След поименно гласуване общинските съветници с  16 гласа „ЗА“, 1 

„Против“ и 2 гласа “Въздържал се“  приеха следното 

 

РЕШЕНИЕ 

 

І. На основание чл.21, ал.1, т.7 и ал.2 от ЗМСМА, чл.8, ал.1 от ЗМДТ във 

връзка с чл.6, ал.1, буква „а“ от същия закон Общински съвет – Карнобат изменя 

Наредбата за определянето и администрирането на местните такси и цени на 

услуги на територията на община Карнобат, както следва: 

„§1. Приложение №1 „ГЛАВА ВТОРА, Раздел І Тарифа за местни такси по 

чл.6, ал.1,б.''а''  от ЗМДТ” се изменя така: 

ГЛАВА ВТОРА, Раздел І 

Тарифа за местни такси по чл.6, ал.1,б.''а''  от ЗМДТ 

 
   № 

по 

ред 

Наименование на услугите Размер на такса за 

жилищни имоти 

Размер на 

такса за 

нежилищни 

имоти в 

строителни 

граници 

Размер на 

такса за 

нежилищни 

имоти 

извън 

строителни 

граници 

За              

гр. 

Карно-

бат 

За селата 

1. Събиране на битови те отпадъци и 

транспортирането им до депата или 

други инсталации и съоръжения за 

обезвредяването им 

1,16 2,72 3,8 0 

2. Проучване, проектиране, 

изграждане, поддържане, 

1,70 4,00 0,8 1,4 
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експлоатация, закриване и 

мониторинг на депата за битови 

отпадъци или други инсталации.или 

съоръжения за обезвреждане, 

рециклиране и оползотворяване на 

битови отпадъци, включително 

разходи за обезвреждане чрез 

депониране на регионално или 

общинско депо по чл. 60 и чл.64е от 

Закона за управление на отпадъците 

3. Почистване на уличните платна, 

площадите, алеите, парковите и 

другите територии от населените 

места, предназначени за обществено 

ползване 

 

0,54 1,28 1,4 1,6 

 Общо: 3,4 8,0 6,0 3,0 

 

§2. В Преходните и заключителни разпоредби се създава нов §10 със 

следното съдържание: „§10. Настоящата наредба за изменение и допълнение на 

Наредбата за определянето и администрирането на местните такси и цени на 

услуги на територията на община Карнобат е приета с Решение № ………… г. на 

Общински съвет – Карнобат и влиза в сила от 01.01.2024 г.“ 

 

ПО  ТРЕТА  ТОЧКА ОТ ДНЕВНИЯ РЕД – ДОКЛАДНА ЗАПИСКА от Георги 

Димитров – Кмет на Община Карнобат, относно: ОДОБРЯВАНЕ НА ПУП – ПЛАН 

ЗА РЕГУЛАЦИЯ И ЗАСТРОЯВАНЕ /ПРЗ/ В ОБХВАТ: ПОЗЕМЛЕНИ ИМОТИ С 

ИДЕНТИФИКАТОРИ 36525.149.417; 36525.151.420; 36525.151.421; 36525.151.422; 

36525.151.423 И 36525.151.567 ПО КККР НА ГР.КАРНОБАТ, С ЦЕЛ ПРОМЯНА 

ПРЕДНАЗНАЧЕНИЕТО НА ИМОТИТЕ В  „КАРИЕРА“ ЗА ДОБИВ НА ПОДЗЕМНИ 

БОГАТСТВА – СТРОИТЕЛНИ МАТЕРИАЛИ – АНДЕЗИТОВИ ТУФИ – І (ПЪРВИ ЕТАП) 

Вх.№  20/19.12.2023г. 

 МАРГАРИТА СТАМАТОВА – Имате материалите и докладната. 

Вносителя има ли нещо, което да добави? Няма. Искам да обявя становището на 

постоянната комисия /чете становището/. Същото е положително. Колеги, имате 

ли нещо да споделите по докладната записка?  Ако няма предлагам да преминем 

към гласуване. 

 Който е съгласен с така направеното предложение за решение   по 

докладната записка, моля да гласува. 
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  След поименно гласуване общинските съветници с  19 гласа „ЗА“, 0 

„Против“,  0“ Въздържал се,  приеха следното 

 

Р Е Ш Е Н И Е: 

 

   На основание чл. 129, ал. 1 от ЗУТ и чл. 21, ал. 1, т. 11 от ЗМСМА, 

Общински съвет – Карнобат ОДОБРЯВА проект  за изменение на ПУП – ПРЗ в 

обхват: поземлени имоти с идентификатори 36525.149.417; 36525.151.420; 

36525.151.421; 36525.151.422; 36525.151.423 и 36525.151.567 по ККиКР на 

гр.Карнобат, с цел промяна предназначението на имотите в „кариера за добив на 

подземни богатства – строителни материали – андезитови туфи“ – І (първи 

етап).  

     Настоящото решение да се изпрати в 7 /седем/ дневен срок за обнародване 

във в. „Държавен вестник“. 

 

  ПО ЧЕТВЪРТА ТОЧКА ОТ ДНЕВНИЯ РЕД:  ДОКЛАДНА 

ЗАПИСКА от Георги Димитров – Кмет на Община Карнобат, относно: 

ДАВАНЕ НА СЪГЛАСИЕ ОТ ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ЗА РАЗРЕШЕНИЕ ЗА ИЗРАБОТВАНЕ 

НА ПУП-ПАРЦЕЛАРЕН ПЛАН И ПРЕДВАРИТЕЛНО СЪГЛАСИЕ ЗА ПРЕМИНАВАНЕ НА 

ТРАСЕ НА „ВЪНШНО КАБЕЛНО ЕЛ. ЗАХРАНВАНЕ  ЗА ФЕЦ ОТ ПОЗЕМЛЕНИ ИМОТИ С 

ИДЕНТИФИКАТОРИ 10625.86.2 И 10625.86.330 С. ВЕНЕЦ, ПРОМИШЛЕН КОМПЛЕКС 

„ЦЕРКОВСКИ“, М.“ГИНДЕВ ЧИФЛИК“ ДО ПОДСТАНЦИЯ В ПИ С ИДЕНТИФИКАТОР 

20448.46.1 ПО КК И КР НА С.ДЕВЕТИНЦИ, ОБЩИНА КАРНОБАТ“Вх.№  

22/21.12.2023г. 

 МАРГАРИТА СТАМАТОВА – Имате материалите и докладната. 

Вносителя има ли нещо, което да добави? Няма. Искам да обявя становището на 

постоянната комисия /чете становището/. Колеги, имате ли нещо да споделите по 

докладната записка?  Ако няма предлагам да преминем към гласуване.Ще 

гласуваме заедно всички решения. Имате ли възражения. Няма. Гласуваме 

поименно 

 Който е съгласен с така направеното предложение за решение в докладната 

записка, моля да гласува. 

  След поименно гласуване общинските съветници с  19 гласа „ЗА“, 0 

„Против“,  0“ Въздържал се,  приеха следното 

 

 

Р Е Ш Е Н И Е: 

 

1.Общински съвет Карнобат, на основание чл.21, ал.1, т.11 от ЗМСМА, във 

връзка с чл.124а, ал.1 и ал. 5 и чл.124б, ал.1 от ЗУТ и във връзка с чл. 110, ал. 1, т. 

5  от ЗУТ, РАЗРЕШАВА изработването на подробен устройствен  план - 
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парцеларен план за обект на техническата инфраструктура: Трасе на „Външно 

кабелно ел. захранване за ФЕЦ от ПИ с идентификатори 10625.86.2 и 

10625.86.330 с.Венец, Промишлен комплекс „Церковски“, м.“Гиндев чифлик“ до 

Подстанция в ПИ с идентификатор 20448.46.1 по ККиКР на с.Деветинци, община 

Карнобат“   и ОДОБРЯВА заданието по чл. 125 от ЗУТ за изработване на ПУП – 

Парцеларен план. 

2.Общински съвет - Карнобат, на основание чл. 21, ал.1 т. 8 от ЗМСМА, във 

връзка с чл. 22 от ЗОЗЗ, чл. 30, ал. 3 от ППЗОЗЗ и чл. 25, ал. 5 от ЗСПЗЗ дава 

предварително съгласие за преминаване на трасето на „Външно кабелно ел. 

захранване за ФЕЦ от ПИ с идентификатори 10625.86.2 и 10625.86.330, с. Венец, 

Промишлен комплекс „Церковски“, м.“Гиндев чифлик“ до Подстанция в ПИ с 

идентификатор 20448.46.1 по ККиКР на с. Деветинци, община Карнобат“ през  

поземлени имоти с идентификатори 10625.85.201 по кадастралната карта и 

кадастралните регистри на с.Венец, община Карнобат, 20448.15.75, 20448.2.550, 

20448.59.100, 20448.59.101, 20448.59.300, 20448.59.48, 20448.6.101, 20448.7.101, 

по кадастралната карта и кадастралните регистри на с. Деветинци, община 

Карнобат – всичките общинска публична собственост. 

3.Определя срок на предварителното съгласие – две години от влизане на 

решението в сила.  

4. Всички разходи по изработване и съгласуване на проекта ще са за сметка 

на   Възложителя на проекта. 

  5.  Възложителят да извърши за своя сметка процедурите по ЗОЗЗ. 

  6. Настоящето решение да се обяви по реда на чл. 124б, ал. 2 от ЗУТ и не 

подлежи на оспорване на основание чл. 124б, ал. 4 от ЗУТ. 

 

 ПО ПЕТА  ТОЧКА ОТ ДНЕВНИЯ РЕД: ДОКЛАДНА ЗАПИСКА от 

Георги Димитров – Кмет на Община Карнобат, относно: ДАВАНЕ НА 

СЪГЛАСИЕ ОТ ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ЗА РАЗРЕШЕНИЕ ЗА ИЗРАБОТВАНЕ НА ПУП-

ПАРЦЕЛАРЕН ПЛАН И ПРЕДВАРИТЕЛНО СЪГЛАСИЕ ЗА ПРЕМИНАВАНЕ НА ТРАСЕ 

НА „ВЪНШНО КАБЕЛНО ЕЛ. ЗАХРАНВАНЕ 20KV ЗА ФЕЦ ОТ УПИ І, КВ.8 ПО ПУП НА 

ГАРА ЦЕРКОВСКИ ДО ПОДСТАНЦИЯ В ПИ С ИДЕНТИФИКАТОР 20448.46.1 ПО КК И 

КР НА С. ДЕВЕТИНЦИ, ОБЩИНА КАРНОБАТ“Вх.№  23/21.12.2023г. 

 МАРГАРИТА СТАМАТОВА – Имате материалите и докладната и проекта 

за решение. Вносителя има ли нещо, което да добави? Няма. Колеги, имате ли 

нещо да споделите по докладната записка?  Ако няма предлагам да преминем 

към гласуване. 

 Който е съгласен с така направеното предложение за решение   по 

докладната записка, моля да гласува. 

  След поименно гласуване общинските съветници с  19 гласа „ЗА“, 0 

„Против“,  0“ Въздържал се,  приеха следното 
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РЕШЕНИЕ: 

 

1.Общински съвет Карнобат, на основание чл.21, ал.1, т.11 от ЗМСМА, във 

връзка с чл.124а, ал.1 и ал. 5 и чл.124б, ал.1 от ЗУТ и във връзка с чл. 110, ал. 1, т. 

5  от ЗУТ, РАЗРЕШАВА изработването на подробен устройствен  план - 

парцеларен план за обект на техническата инфраструктура: Трасе на „Външно 

кабелно ел. захранване 20 кV за ФЕЦ от УПИ І, кв.8 по ПУП на гара Церковски 

до Подстанция в ПИ с идентификатор 20448.46.1 по ККиКР на с.Деветинци, 

община Карнобат“  и ОДОБРЯВА заданието по чл. 125 от ЗУТ за изработване на 

ПУП – Парцеларен план. 

2.Общински съвет - Карнобат, на основание чл. 21, ал.1 т. 8 от ЗМСМА, във 

връзка с чл. 22 от ЗОЗЗ, чл. 30, ал. 3 от ППЗОЗЗ дава предварително съгласие за 

преминаване на трасето на „Външно кабелно ел. захранване 20 кV за ФЕЦ от 

УПИ І, кв.8 по ПУП на гара Церковски до Подстанция в ПИ с идентификатор 

20448.46.1 по ККиКР на с. Деветинци, община Карнобат“ през  поземлени имоти 

с идентификатори 20448.15.75, 20448.2.550, 20448.4.29, по кадастралната карта и 

кадастралните регистри на с. Деветинци, община Карнобат и 78416.13.89 по 

кадастралната карта и кадастралните регистри на с. Церковски, община Карнобат  

– всичките общинска публична собственост. 

3.Определя срок на предварителното съгласие – две години от влизане на 

решението в сила.  

4. Всички разходи по изработване и съгласуване на проекта ще са за сметка 

на   Възложителя на проекта. 

  5.  Възложителят да извърши за своя сметка процедурите по ЗОЗЗ. 

  6. Настоящето решение да се обяви по реда на чл. 124б, ал. 2 от ЗУТ и не 

подлежи на оспорване на основание чл. 124б, ал. 4 от ЗУТ. 

 

        След изчерпване на дневния ред, председателя на Общинския съвет – 

Карнобат- Маргарита Стаматова закри  ЧЕТВЪРТОТО ЗАСЕДАНИЕ  на 

Общинския съвет - Карнобат.                                                     

 

 

 

 ПРЕДСЕДАТЕЛ ОбС: 

                                                                                                     /М.Стаматова/ 

 

                                                                                  СЕКРЕТАР:   

                                                                                                     /М.Колева/ 


